KEY FACTS STATEMENT



CashIn Car Loan

Cashln Car Loan by Mashreq meets the borrowing requirements of salaried clients, employed in the UAE. The interest rate on your Cashln Car Loan is fixed and will remain so for the life of your loan. Mashreq offers car loans at competitive terms that come with a range of value-added benefits. With an approval process that's simple and easy, buying a car has never been easier

Alternatives to car loan:



Personal loan:

If your borrowing needs are to purchase vehicle, Personal loan would be alternate though pricing usually higher & tenor offered up to 48 months.



Credit card:

A unique payment instrument used for making purchases and short-term payment plans



Revolving overdraft:

If you have short-term borrowing needs of smaller amounts, a revolving overdraft may be better alternate to your financing needs since it will help you overdraw your account till your next salary gets credited

Application processing time:

Your loan/finance will be disbursed within 10 business days of signing the application form and providing required documents including but not limited to identity documents, income documents, salary transfer letter in Mashreq's approved format, registration card copy, insurance policy and the required undertakings. To ensure transparency, if the disbursement of funds extends beyond ten (10) business days, and upon verification that all required conditions outlined above have been met, you will receive a written communication detailing the reason for the delay.

If your application is not successful or we are otherwise not able to process your application, we will inform you of the same within 30 business days of signing the application form and providing required documentation in relation to the facility.

Terms and Conditions:

Before signing your car loan agreement, you should read all the terms & conditions of the car loan, as well as, the other terms and conditions which are applicable for all products and services carefully, to ensure that this is the best product for you and that you understand the features and pricing of this product. The terms and conditions for car loan will be provided with signed application.

If customer expressly agrees to defer the 1st EMI (Equated Monthly Installment) amount, the interest accrued during the period extended from the loan disbursal date up to first EMI date, shall be recovered by the Bank under Moratorium interest every month as part of the installment. In case of early closure of loan, the balance moratorium interest will be recovered during loan settlement.

Warning - Key obligations of the borrower & consequences in case of failure to meet the same:

Responsibility	Failing which
If you have availed a salary transfer loan	The Bank has the right to take any or all the following actions;
 Transfer your salary to Mashreq before your first due date AND 	 Place a freeze on your salary account with other bank through court
 Continue transferring it until the finance is fully paid off 	 Hold or freeze any amount available in your account(s) with Mashreq / Mashreq Al Islami and/or use it to recover any or all the outstanding finance amount
	 Reach out to your employer to seek salary transfer to Mashreq or Mashreq Al Islami bank account
	 Declare non salary transfer to Mashreq or Mashreq Al Islami an event of default and demand payment of any or all the outstanding loan amount and in case of non-payment, take necessary legal action including but not limited to filing a case
	 For Emiratis: Reach out to pension fund to seek end of service benefit and/or pension transfer to Mashreq / Mashreq Al Islami

Responsibility	Failing which
 Pay the monthly Installment on or before the due date Please notify the Bank with any change whether to salary, employment terms and conditions and change of employer The Borrower further agrees and undertakes not to stop or 	 The Bank has the right to take any or all the following actions; Charge late payment fee as per schedule of charges Withdraw/freeze/utilize any or all the outstanding loan amounts from any or all your accounts with the Bank or with any other bank Report any missed/delayed loan installment payment, to Al Etihad Credit Bureau which could adversely affect your credit score or history and may make it more difficult for you to obtain credit in the future In case of continued nonpayment, the Bank will employ all available measures to recover the due amount. This may include, and not be limited to, reaching out to you on the phone, over emails, by conducting physical visits to your home or place of employment at the discretion of the bank. The bank can also disclose and share your Information to any Third Party including any authorized debt collection agency/agent. This is to enable the authorized debt collection agency/agent to follow up with the customer/any appropriate third party duly authorized by the customer The Postdated Cheque(s) collected as part of application may be presented without any prior notice and in case of return you may face legal consequences The Bank is hereby irrevocably and unconditionally authorised to withdraw/freeze any or all the outstanding loan amount from any or all the Borrower's accounts with the Bank or any other bank
 otherwise cancel the salary transfer to his/her account held with the Bank or any other bank without the Bank's prior written approval The Borrower further agrees and undertakes not to stop or cancel the standing order given by him/her to his/her account with us or any other bank without the Bank's prior written approval Furthermore, the Borrower hereby agrees and acknowledges that he/she shall be held responsible for any stoppage or otherwise non-transfer of his/her salary to the account held with the Bank or any other bank 	other bank
You undertake that in the event you cease to be employed (either as a result of being terminated or resignation) You shall ensure that all your end of service benefits, severance pay, redundancy compensation and/or any other amount is transferred to the Bank The bank is irrevocably and unconditionally authorized to reassess and/or recall the finance and/or to withdraw/freeze/utilize any or all the outstanding finance amounts from any or all your accounts with the Bank or with any other bank	 The Bank has the right to take any or all the following actions; Charge late payment fee as per schedule of charges Withdraw/freeze/utilize any or all the outstanding finance amounts from any or all your accounts with the Bank or with any other bank Report any missed/delayed finance installment payment, to Al Etihad Credit Bureau which could adversely affect your credit score or history and may make it more difficult for you to obtain credit in the future In case of continued nonpayment, the Bank will employ all available measures to recover the due amount. This may include, and not be limited to, reaching out to you on the phone, over emails, by conducting physical visits to your home or place of employment, or filing a police complaint or a court case in all relevant jurisdictions The Postdated Cheque(s) collected as part of application may be presented without any prior notice and in case of return you may face legal consequences
 Please ensure all correspondence with the Bank is always kept secure 	 Your car loan details, if compromised at your end, may be mis-used by fraudsters

Responsibility	Failing which	
 Please ensure you review all statements and transaction notifications promptly as received from the Bank 	 Disputing charges long after the fact, can be a long and cumber- some process, with high chances of your request being declined by the Bank 	
 Please keep the Bank informed of any changes in your contact details or IDs (cell phone, email address, Emirates ID, passport, etc.) 	 Expired documents or outdated details may hamper our ability to process transactions or reach out to you in time of need 	
 Please declare all finances, credit cards and any other financing facilities that you have at the time of application 	• If you declare a facility after the loan has been approved and that facility is causing your debt burden to be higher than regulatory limits or your affordability, the bank will not be under any obligation to offer restructure or any other relief pertaining to its facilities	

Services: Fees and charges*

Schedule of charges	Charges/Interest Rate	Illustration (Example only)	
Reducing rate of interest	5.99% to 9.99% (VAT not applicable on Interest rate)	Loan amount Tenure AED 48 Interest rate 100,000 Months 7.49% Approximate Monthly Installment AED 2,417	
Annualized Percentage Rate (APR) APR is the Annualized Rate, inclusive of Interest rate, fees and charges as per the applicable terms and conditions	6.25% to 10.25%	Loan amount AED 100,000	
Life insurance fee	No insurance coverage	NA	
Processing fee	1.05% of loan amount	Fee applied 1.05% AED 100,000 AED 1,050	
Partial or early settlement	1.05% of principal loan outstanding OR AED 10,000 whichever is lower	Loan outstanding: AED 100,000 Accrued interest till date: AED 2,000 Moratorium Interest: AED 3,000 Settlement amount AED 1,050 AED 1,050 AED 1,050 AED 2,000 AED 3,000 AED 106,050	
Postponement fees	AED 105 per postponement	Fee applied AED 105 for every installment postponement. Postponement fee is AED 100 and VAT on postponement fee is AED 5 . Salary transfer customers are eligible for 1 EMI postponement for every 12 repayments, provided, they have paid the current and last 6 EMIs regularly.	

Services: Fees and charges*

Schedule of charges	Charges/Interest Rate	Illustration (Example only)
Late payment fee	2% of the delayed amount	Min AED 52.50. Max AED 210. Fee applied 2% of the delayed installment amount AED 750. Min Fee applied AED 52.50. Fee applied 2% of the delayed installment amount AED 15,000. Max Fee applied AED 210. Min late payment fee (LPF) is AED 50 and VAT on LPF is AED 2.50. Max late payment fee (LPF) is AED 200 and VAT on LPF is AED 10.

^{*} Click Mashreg.com/soc to know more

- # APR is quoted on a reducing rate which remains unchanged for the loan period
- # Interest calculation is done on the basis of 365-day calendar year and accrues daily
- # The above illustration excludes interest on deferral period
- # Your loan balance reduces with each EMI payment and the interest rate is applied to the remaining loan balance using reducing balance method

Bank are not permitted to charge interest/profit on accrued interest/profit of any Credit Product granted to Consumers in accordance with Article (121), Clause 3 in Decretal Federal Law No. (14) of 2018, Regarding the Central Bank & Organization of Financial Institutions and Activities

Cooling-off period (your right to cancel):

In line with the Consumer Protection Standards issued by the UAE Central Bank pursuant to the Consumer Protection Regulation (Circular No. 8 – 2020), you are hereby informed that you have the right to withdraw or cancel your car loan Application Form within 5 Business Days from date of signing thereof ("Cooling-off period"). On the 6th business day (or 1 day after the expiry of the Cooling-off period), you must inform the Bank of your decision to cancel or withdraw the Application Form prior to car loan disbursal. If you choose to cancel the loan, please contact the Sales Officer who processed the Car Loan application or visit the nearest branch. Our Bank staff will assist you with the loan cancellation.

The Bank will, during the Cooling-off period, provide you with access to your account and other account related services, subject to satisfactory KYC and compliance checks and procedures of the Bank.

Should you choose to waive your right to the Cooling-off period, you must, in writing, notify and/or confirm to the Bank such intention. It must be noted that if you opt to cancel or withdraw the Application Form within the Cooling-off period, you shall be responsible to pay all costs and charges that you may have incurred in relation to your account AND car loan during the Cooling-off period and before the cancellation of your account AND car loan. Your loan will be disbursed within 10 business days of signing the application form and providing required documents including but not limited to identity documents, income documents, salary transfer letter in Mashreq's approved format and the required undertakings. Consumers will have the option to cancel the contract without any cost or penalty as a result of delay in fund disbursal from the Bank's side.

I/We hereby acknowledge and agree that Mashreqbank psc has the right to change the Terms and Conditions, interest rates, fees and charges according to Bank's policy, and any changes thereof will be notified to me/us by the Bank 60 calendar days prior to their implementation.

I/We hereby confirm that this Cashln Car Loan Key Facts Statement has been provided to me prior to my application for car loan.

بيان المعلومات الرئيسية



قرض السيارة كاش إن (CASHIN)

يلبي قرض السيارة كاش إن (Cashln) من المشرق متطلبات ومقتضيات الاقتراض للعملاء الذين يتقاضون رواتباً في الإمارات العربية المتحدة. ويكون معدل الفائدة على قرض السيارة كاش إن (Cashln) الخاص بك ثابتاً وسيظل كذلك طوال مدة القرض. ويقدم المشرق قروض السيارات بشروط تنافسية مع مجموعة من المزايا ذات القيمة المضافة. وستكون عملية الموافقة بسيطة وسهلة، بحيث يكون شراء سيارة في غاية السهولة أكثر من أي وقت مض.

يدائل قرض السيارة:



القرض الشخصي:

إذا احتجت للاقتراض من أجل شراء سيارة، فقد يكون القرض الشخصي بديلًا على الرغم من أن الأسعار عادة ما تكون أعلى ومدة القرض تصل إلى 48 شهرا.



البطاقة الائتمانية:

وسيلة سداد فريدة تستخدم لإجراء عمليات الشراء وخطط السداد قصيرة الأجل



السحب على المكشوف المستمر:

إذا كانت لديك احتياجات اقتراض قصيرة الأجل بمبالغ أقل، فقد يكون السحب على المكشوف المستمر أفضل بديل لتلبية احتياجاتك التمويلية لأنه سيساعدك على السحب على المكشوف من حسابك حتى يتم إيداع راتبك التالي

الفترة الزمنية اللازمة لتنفيذ الطلب:

سيتم صرف القرض/ التمويل الخاص بك في غضون 10 أيام عمل من توقيع نموذج الطلب وتقديم المستندات المطلوبة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر مستندات الهوية ومستندات الدخل وخطاب تحويل الراتب بالصيغة المعتمدة من المشرق ونسخة عن بطاقة التسجيل وبوليصة التأمين والتعهدات المطلوبة. لضمان الشفافية، في حال استغرقت عملية صرف الأموال أكثر من عشرة (10) أيام عمل، وبعد التحقق من استيفاء كافة الشروط المطلوبة المبينة أعلاه، سوف تتلقى خطاباً كتابياً لبيان سبب التأخير بشكل تفصيلي.

إذا لم ينجح طلبك أو لم نتمكن من تنفيذه، فسنبلغك بذلك في غضون 30 يوم عمل من توقيع نموذح الطلب وتقديم المستندات المطلوبة فيما يتعلق بالتسهيلات.

الشروط والأحكام:

قبل التوقيع على اتفاقية قرض السيارة الخاصة بك، يتعين عليك قراءة جميع الشروط والأحكام الخاصة بقرض السيارة، بالإضافة إلى الشروط والأحكام الأخرى التي تنطبق على جميع المنتجات والخدمات بعناية، للتأكد من أن هذا هو أفضل منتج لك وأنك تفهم ميزات وأسعار هذا المنتج. سيتم تزويد شروط وأحكام قروض السيارات مع الطلب الموقع.

في حال موافقة العميل بشكل صريح على تأجيل مبلغ القسط الشهري الأول (القسط الشهري المتساوي)، فسيقوم البنك باسترداد الفائدة المستحقة خلال الفترة الممتدة من تاريخ صرف القرض ولغاية تاريخ القسط الشهري الأول ضمن فائدة التأجيل المطبقة كل شهر كجزء من القسط. أما في حال إغلاق القرض مبكراً، فسيتم استرداد فائدة تأجيل السداد أثناء تسوية القرض.

تحذير - الالتزامات الرئيسية للمقترض والعواقب في حال عدم الوفاء بها:

في حال عدم الوفاء	المسؤولية
يحق للبنك اتخاذ أي من الإجراءات التالية أو جميعها؛ تجميد الحساب الخاص براتبك لدى بنك آخر من خلال المحكمة حجز/ تجميد أي مبلغ متوفر في حسابك (حساباتك) لدى المشرق / المشرق الإسلامي و/ أو استخدمه لاسترداد أي أو كافة المبالغ المالية الغير مسددة التواصل مع جهة العمل الخاص بك لطلب تحويل الراتب إلى حساب المشرق أو المشرق الإسلامي البنكي	إذا كنت قد حصلت على قرض مقابل تحويل را تب • قم بتحويل را تبك إلى المشرق قبل موعد الاستحقاق الأول و استمر في تحويله حتى يتم سداد مبلغ التمويل بالكامل
 الاقرار بعدم, تحويل الراتب إلى المشرق أو المشرق الإسلامي في حال عدم الوفاء بالدفع، والمطالبة بسداد أي أو كافة مبالغ القرض الغير مسددة، وفي حال عدم, السداد، يحق للبنك اتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر رفع دعوى 	
 للإماراتيين: التواصل مم صندوق التقاعد للحصول على مكافأة نهاية الخدمة و/ أو تحويل المعاش التقاعدي إلى المشرق / المشرق الإسلامي 	

في حال عدم الوفاء	المسؤولية
يحق للبنك اتخاذ أي من الإجراءات التالية أو جميعها؛ • فرض رسوم السداد المتأخر وفقاً لجدول الرسوم • سحب/ تجميد/ استخدام أي أو كافة مبالغ القرض الغير مسددة من أي أو جميع • ابلاغ مؤسسة الاتحاد للمعلومات الائتمانية عن أي مدفوعات أقساط قرض • ابلاغ مؤسسة الاتحاد للمعلومات الائتمانية عن أي مدفوعات أقساط قرض فائتة/ متأخرة، مما قد يؤثر سلباً على درجة الائتمان الخاصة بك أو تاريخك وقد يجعل الأمر أكثر صعوبة بالنسبة لك للحصول على قرض مستقبلي • في حال استمرار عدم السداد، يحق للبنك اتخاذ كافة الإجراءات المتاحة لاسترداد المبلغ الغير مسدد. قد يشمل ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، التواصل معك عبر الهتف أو عبر رسائل البريد الإلكاروني أو عن طريق إجراء زيارات فعلية إلى منزلك أو الهتف أو عبر رسائل البريد الإلكاروني أو عن طريق إجراء زيارات فعلية إلى منزلك أو ومشاركتها مع أي طرف ثالث بما في ذلك أي وكالة/ وكيل تحصيل ديون معتمد. وذلك لتمكين الوكالة/ وكيل تحصيل الديون المعتمد من المتابعة مع العميل/ أي طرف ثالث مناسب معتمد من قبل العميل حسب الأصول مكن تقديم الشيك (الشيكات) مؤجلة الدفع التي تم تحصيلها كجزء من الطلب دون أي إشعار مسبق وفي حال الإرجاء قد تواجه عواقب قانونية	⊙ سداد القسط الشهري في أو قبل تاريخ الاستحقاق
⊙ يحق للبنك بموجب هذا وبشكل غار قابل للنقض ودون قيد أو شرط سحب∕ تجميد أي أو كافة مبالغ القرض الغار مسددة من أي أو جميع حسابات المقارض لد س البنك أو أي بنك آخر	 يرجى إبلاغ البنك بأي تغييرات تطرأ سواء بشأن الراتب أو شروط وأحكام التوظيف أو تغيير جهة العمل يوافق المقترض ويتعهد كذلك بعدم إيقاف أو إلغاء تحويل الراتب إلى حسابه/ حسابها لدى البنك أو أي بنك آخر دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من البنك ويتعهد كذلك بعدم إيقاف أو إلغاء تحويل الراتب الذي قدمه إلى حسابه/ حسابها لدينا أو لدى أي بنك آخر دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من البنك علىوة على ذلك، يوافق المقترض ويقر بموجبه بأنه سيتحمل مسؤولية أي توقف أو عدم تحويل راتبه/ راتبها إلى الحساب المحتفظ به لدى البنك أو أي بنك آخر
يحق للبنك اتخاذ أي من الإجراءات التالية أو جميعها: • فرض رسوم السداد المتأخر وفقاً لجدول الرسوم, • سحب/ تجميد/ استخدام, أي أو كافة المبالغ المالية الغير مسددة من أي أو كل • بلاغ مؤسسة الاتحاد للمعلومات الائتمانية عن أي مدفوعات أقساط قرض • إبلاغ مؤسسة الاتحاد للمعلومات الائتمانية عن أي مدفوعات أقساط قرض فائتة/ متأخرة، مما قد يؤثر سلباً على درجة الائتمان الخاصة بك أو تاريخك وقد يجعل الأمر أكثر صعوبة بالنسبة لك للحصول على قرض مستقبلي • في حال استمرار عدم السداد، يحق للبنك اتخاذ كافة الإجراءات المتاحة لاسترداد المبلغ الغير مسدد. قد يشمل ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، التواصل معك عبر الهاتف أو عبر رسائل البريد الإلكتروني أو عن طريق إجراء زيارات فعلية إلى منزلك أو المختصة • يمكن تقديم الشيك (الشيكات) مؤجلة الدفع التي تم تحصيلها كجزء من الطلب دون أي إشعار مسبق وفي حال الإرجاء قد تواجه عواقب قانونية	تتعهد بموجب هذا، إنه في حال توقفك عن العمل (إما نتيجة إنهاء الخدمة أو الاستقالة) • يتعين عليك التأكد من تحويل جميع مكافآت نهاية الخدمة وتعويضات نهاية الخدمة وتعويض الاستقالة و/ أو أي مبلغ آخر إلى البنك • يحق للبنك بشكل غير قابل للنقض ودون قيد أو شرط إعادة تقييم و/ أو سحب مبلغ التمويل و/ أو سحب/ تجميد/ استخدام أي أو كافة المبالغ المالية الغير مسددة من أي أو جميع حساباتك لدى البنك أو لدى أي بنك آخر
 قد يساء استخدام، تفاصيل قرض السيارة الخاصة بك، إذا تم اختراقها من جانبك، من قبل المحتالين 	 و يرجى التأكد من أن جميع المراسلات مع البنك تظل سرية دائماً
 قد تكون الرسوم المتنازع عليها بعد فترة طويلة من حصولها عملية طويلة الأجل ومعقدة، وستكون فرص رفض طلبك من قبل البنك مرتفعة 	⊙ يرجى التأكد من مراجعة جميع كشوف الحسابات وإشعارات المعاملات على الفور عند استلامها من البنك
 قد تعيق المستندات منتهية الصلاحية أو التفاصيل القديمة قدرتنا على تنفيذ المعاملات أو التواصل معك في وقت الحاجة 	 يرجى إبلاغ البنك بأي تغييرات تطرأ سواء بشأن تفاصيل الاتصال أو بطاقات الهوية الخاصة بك (الهاتف المتحرك، عنوان البريد الإلكتروني، بطاقة الهوية الإماراتية، جواز السفر، إلخ.)
 إذا قمت بالتصريح عن تسهيلات بعد الموافقة على القرض وكان هذا التسهيل يتسبب في أن يكون عبء ديونك أعلى من الحدود التنظيمية أو قدرتك على تحمل التكاليف، فلن يكون البنك ملزماً بتقديم إعادة هيكلة أو أي إعفاء آخر يتعلق بالتسهيلات المقدمة من قبله 	⊙ يرجى التصريح بجميع الموارد المالية وبطاقات الائتمان وأي تسهيلات تمويلية أخرى لديك في وقت تقديم, الطلب

الخدمات: الرسوم والمصاريف*

توضيح (على سبيل المثال فقط)	الرسوم/ معدل الفائدة	جدول الرسوم
مِبلغ القرض فَرَة القرض معدل الفائدة 100,000 مهدل الفائدة درهم شهراً 2,417 درهم	من 5.99% إلى 9.99% (خريبة القيمة المضافة غير مطبقة على معدل الفائدة)	معدل الفائدة المتناقص
مِبلغ القرض 100,000 درهم + معدل الفائدة 3,7,75 مبلغ القرض 100,000 درهم + معدل الفائدة 3,000 درهم + رسوم الإجراءات 10,000 درهم + رسوم الإجراءات 10,000 درهم + رسوم الإجراءات لمرة واحدة مع ضريبة القيمة المضافة 1,050 درهم = مبلغ السداد الإجمالي 1,700 درهم	%10.25 إلى 10.25	APR المعدل المئوي السنوي يتضمن المعدل المئوي السنوي APR معدل الفائدة والرسوم والمطاريف حسب الشروط والأحكام المطبقة.
غير مطبق	بدون تغطية تأمينية	رسوم التأمين على الحياة
الرسوم المطبقة مبلغ القرض مبلغ القرض 1,050 عربية القرض درهماً درهماً درهماً درهماً درهماً درهماً درهماً درهماً درهما	1.05% من مبلغ القرض	رسوم الإجراءات
رسيد، القرض المستحق متضمة ضربية الهيكرة 1050: متضمة ضربية الهيكرة 1,050 درهماً 1,050 درهماً 1,050 درهماً الفائدة المستحقة حتى تاريخه: 2,000 درهم فوائد تأجيل السداد: 3,000 درهم 1,050 درهم 1,050 درهم درهم درهم 1,050 درهم درهم درهم درهم درهم درهم درهما درهم درهماً درهم المراحة درهم درهما درهماً درهما درهماً درهما درهماً درهما	%1.05 من مستحقات القرض الأساسي iو 10,000 درهم أيهما أقل	التسوية الجزئية أو المبكرة
يتم تطبيق رسوم قدرها 105 دراهم على كل تأجيل القسط رسوم التأجيل 100 درهم وخريية القيمة المخافة 5 دراهم يحق لعملاء تحويل الراتب تأجيل قسط شهري واحد كل 12 قسطاً شرط أن يقوموا بسداد القسط الحالي وآخر 6 أقساط بانتظام.	105 دراهم عن کل تأجیل	رسوم تأجيل السداد
الحد الأدنى 52.50 درهم. الحد الأقصى 210 درهم. يتم تطبيق رسوم بنسبة 2% من قيمة القسط المتأخر بمبلغ 750 درهما. يطبق الحد الأدنى للرسوم بقيمة 52.50 درهم. يتم تطبيق رسوم بنسبة 2% من قيمة القسط المتأخر بمبلغ يتم تطبيق رسوم بنسبة 2% من قيمة القسط المتأخر بمبلغ يطبق الحد الأقص للرسوم بقيمة 210 درهم. الحد الأدنى لرسوم السداد المتأخر 50 درهم. المضافة على رسوم السداد المتأخر 200 درهم وضريبة القيمة المضافة على رسوم السداد المتأخر 200 درهم وضريبة	2% من الميلغ المتأخر	رسوم السداد المتأخر

^{*}اضغط على <u>Mashreq.com/soc</u> لمعرفة المزيد

^{*} تم تحديد المعدل المئوي السنوي APR على أساس متناقص وسيبقى دون تغيير طوال فآرة القرض

[#]يتم احتساب الفائدة على أساس تراكمي يومي لسنة تقويمية من 365 يوماً

[#]يستثني التوضيح المبين أعلاه الفائدة على فترة التأجيل

[#]يتم إنقاص رصيد القرض مع كل سداد للقسط الشهري وتطبيق معدل الفائدة على الرصيد المتبقي للقرض بطريقة الرصيد المتناقص

لا يجوز للبنوك فرض فائدة/ أرباح على الفوائد/ الأرباح المستحقة لأي منتج ائتماني ممنوح للمستهلكين وفقاً للمادة (121)، البند 3 من مرسوم القانون الاتحادي رقم (14) لسنة 2018 فيما يخص المصرف المركزي وتنظيم المؤسسات والأنشطة المالية.

الفترة المحددة للإلغاء (حقك في الإلغاء):

تماشياً مع معابير حماية المستهلك الصادرة عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي وفقاً للائحة حماية المستهلك (القرار المعمم رقم 8 - 2020)، نحيطك علماً بأنه يحق لك سحب أو إلغاء نموذج نموذج طلب قرض السيارة الخاص بك فبي غضون 5 أيام عمل من تاريخ التوقيع عليه ("الفترة المحددة للإلغاء"). وفي يوم العمل السيارة الخاب الفترة المستهدة للإلغاء)، يتعين عليك إلاغ البنك بقرارك بإلغاء أو سحب نموذج الطلب قبل صرف قرض السيارة، إذا أردت إلغاء القرض، نرجو منك التواصل مع موظف المبيعات الذي قام بإجراء طلب القرض/ التمويل أو التفضل بزيارة أقرب فرع إليك وسيقوم، موظف البنك لدينا بمساعدتك في إجراءات إلغاء القرض.

سيقوم البنك، خلال الفترة المحددة للإلغاء، بتزويدك بإمكانية الوصول إلى حسابك والخدمات الأخرى المتعلقة بالحساب، مع مراعاة "اعرف عميلك" وضوابط وإجراءات الامتثال الخاصة بالبنك.

إذا اخترت التنازل عن حقك في الفترة المحددة للإلغاء، يتعين عليك، إشعار البنك و/ أو تأكيد هذه النية خطياً. وتجدر الإشارة إلى أنه إذا اخترت إلغاء أو سحب نموذج الطلب خلال الفترة المحددة للإلغاء، فستكون مسؤولاً عن سداد كافة التكاليف والرسوم التي قد تكون تكبدتها فيما يتعلق بحسابك وقرض السيارة خلال الفترة المحددة للإلغاء وقبل إلغاء حسابك وقرض السيارة. سيتم صرف قرضك في غضون 10 أيام عمل من تاريخ التوقيع على نموذج الطلب وتقديم المستندات اللازمة بما يشمل، على سبيل المثال لا الحصر، مستندات إثبات الشخصية والدخل وخطاب تحويل الراتب بالصيغة المعتمدة لدى المشرق مع التعهدات المطلوبة. علماً أنه يحق للمقارضين إلغاء القرض دون تحمل أي تكلفة أو غرامة مآرتبة نتيجة تأخر صرف المبلغ من قبل الناك

أقر/نقر بموجب هذا ونوافق على أنه يحق لبنك المشرق ش. م. ع تغيير الشروط والأحكام وأسعار الفائدة والرسوم والمصاريف وفقاً لسياسة البنك، وسيتم, إبلاغير إبلاغنا بأي تغييرات تطرأ عليها من قبل البنك قبل 60 يوماً تقويمياً من تنفيذها.

أؤكد/ نؤكد بموجب هذا أنه قد تم تزويدي بيان المعلومات الرئيسية لقرض السيارة كاش إن (Cashin) قبل تقديمي طلب الحصول على قرض السيارة.